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Interpelacja 

 

 Szanowni Państwo Prezydenci, w imieniu wszystkich wędkarzy z naszego 

koła PZW Ciechanów Miasto, bardzo serdecznie dziękuję za sprawne 

przeprowadzenie działań mających na celu zapewnienie dojazdu nad zbiornik 

„Dziady” w Ciechanowie.  

Jedyny problem, który pozostał w kontekście tej inicjatywy, to sprawa 

swobodnego dojścia bezpośrednio nad wodę, które w tej chwili jest bardzo mocno 

utrudnione. Każdy wędkarz, idąc spędzić czas nad wodą zaopatrzony jest w znaczną 

ilość rzeczy, mogą to być np. rower, wędki, krzesełko, sprzęt wędkarski, siatka do 

trzymania ryb, miski na zanętę, przynęty itp. Tego bagażu jest często bardzo dużo i 

na pewno obecny stan nie pozwala na swobodne i bezpieczne dojście na ww. 

zbiornik.  

Mając na uwadze bezpieczeństwo wędkarzy, których zrzeszonych w naszym 

kole jest ponad 1000 osób i wiedząc jak często odwiedzają to miejsce, proszę o 

przyjrzenie się tej sprawie i pomoc w miarę własnych możliwości. 
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